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Concept notulen openbare vergadering van de raad van de gemeente Heerhugowaard, gehouden op 
11 september 2012 om 20.00 uur in het gemeentehuis 
 
Aanwezig:  de heer drs. H.M.W. ter Heegde, voorzitter 
    mevrouw L. Schreiner, raadsgriffier 
    de heer R.K. Appers, HOP 
    de heer B. Arkeveld, Burgerbelang 
    mevrouw M.A.W. Bankras - van der Klein, HOP 
    de heer S. Brau, PvdA 
    de heer P.C.J. Carnas, Burgerbelang 
    mevrouw C.A.J. van Diemen, D66 
    de heer J.M. Does, HOP 
    de heer M. Dijkstra, Burgerbelang 
    de heer P. de Groot, GL 
    de heer A. Harren, VVD 
    mevrouw T. Huijboom - Brouwer, ChristenUnie 
    mevrouw M. Jongejan, Burgerbelang 
    de heer N. Kevik, VSP 
    de heer E.S. van der Laan, VVD 
    mevrouw J.S.L. van Ling-Wanst, CDA 
    de heer R. Loffeld, VVD 
    de heer C.C. Mertens, HOP 
    mevrouw A. Mulder, D66 
    de heer A.C. van Oord, VVD 
    de heer G. Oude Kotte, CDA 
    de heer T.W. Reijnders, VSP 
    mevrouw C.P.M. van ’t Schip - Nieuwboer, HOP 
    de heer R. Schoemaker, GroenLinks 
    de heer J.J. van der Starre, Trots op Nederland 
    mevrouw M. Troostwijk, PvdA 
    mevrouw A.M. Valent - Groot, PvdA 
    mevrouw S. van der Werff, GroenLinks 
    de heer F.J.J. Zuurbier, CDA 
 
Wethouders:   de heer J.W. de Boer, PvdA 
    de heer S. H. Binnendijk, CDA 
    de heer L.H.M. Dickhoff, HOP 
    de heer C. Kwint, GroenLinks 
    mevrouw V.C.M. Stam - de Nijs, VVD 
 
Afwezig:  de heer A.G.W. Jongenelen, Burgerbelang, raadslid 
    de heer J.D. Koppelaar, PvdA, raadslid 
    de heer T.L. Mars, VVD, raadslid 
 
Notuliste:   mevrouw E.M.J. Middelbeek 
 
 
De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering. 
 
De voorzitter staat eerst stil bij het onverwachte overlijden van de burgemeester van de gemeente 
Schermer, de heer Piet Moeijes op 19 augustus 2012. De heer Moeijes heeft onder andere de regio 
nog mooier gemaakt en was altijd een baken van rust. Heerhugowaard leeft met de familie en met de 
burgers van de Schermer mee. De voorzitter eindigt met de woorden “moge hij rusten in vrede”. 
 
Verder staat de voorzitter stil bij de inhuldiging van de medaillewinnaars van de Paralympics, waarbij 
ook een inwoner van Heerhugowaard was. Er werd hierbij ingezoomd op de bijzondere prestaties van 
de sporters, waarbij volgens de minister de focus ligt op wat kan en niet op wat niet kan.  
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De wielrensters Kim van Dijk en Kathrin Goeken, die overigens zijn benoemd tot Ridder in de Orde van 
Oranje Nassau, zullen ook in Heerhugowaard worden gehuldigd op een nog nader te bepalen moment. 
 
 
1. Spreekrecht burgers. 
 
Er hebben zich voor dit agendapunt geen burgers aangemeld. 
 
2. Vaststellen raadsagenda. 
 
Zonder discussie en hoofdelijke stemming is unaniem besloten de raadsagenda ongewijzigd vast te 
stellen. 
 
 
3. Vaststellen notulen raadsvergadering d.d. 22 mei 2012. 
 
De heer Mertens heeft aangeven dat op blz. 39 bij de stemming over motie 17 de HOP unaniem heeft 
voorgestemd. Bij de tegenstemmers moet de fractie worden geschrapt. 
 
Zonder discussie en hoofdelijke stemming is unaniem besloten de notulen van de raadsvergadering 
van 26 juni 2012 ongewijzigd vast te stellen en de notulen van de raadsvergadering van 28 juni 2012 
met inachtneming van bovengenoemde wijziging vast te stellen. 
 
 
4. Voorstel voorzitter met betrekking tot afdoening ingekomen stukken, waaronder mededelin-

gen van het college aan de raad. 
 
Rubriek A 
Zonder discussie en hoofdelijke stemming is unaniem besloten de ingekomen stukken 1 tot en met 7 en 
3 van rubriek A voor kennisgeving aan te nemen. Ingekomen stuk 2 wordt op verzoek van de VSP in de 
commissie Maatschappelijke Ontwikkeling behandeld met de vraag of de gemeente Heerhugowaard 
kan aantonen dat de informatiebeveiliging en bescherming persoonsgegevens zijn geborgd. De HOP 
heeft aangegeven dat op een schriftelijk ingediende technische vraag naar aanleiding van ingekomen 
stuk 5 is aangegeven dat de benodigde aanpassing van de Apv naar aanleiding van een gerechtelijke 
uitspraak over Haagse fietsen zal worden meegenomen in de algehele herziening, die in oktober in de 
raad aan de orde zal komen. 
 
Rubriek B 
Er zijn voor de rubriek geen stukken ingekomen. 
 
Rubriek C 
De raad heeft ingestemd met de voorgenomen behandeling van de ingekomen stukken 1 en 2 van ru-
briek C, waarbij de vraag van de HOP naar aanleiding van ingekomen stuk 1 (overlast Stellingmolen 
35) wordt meegenomen in de vergadering van de commissie Middelen. 
 
Rubriek D 
1. Mededeling bijstelling macro budget  
De heer Binnendijk heeft medegedeeld dat de grote tekorten bij de post Uitkering bijstandsgerechtigden 
door de bijstelling van het macro budget met ongeveer € 600.000 zal afnemen. 
2. Mededeling collectieve inkoop energie 
De heer Kwint heeft medegedeeld dat de online inschrijving voor de collectieve inkoop van energie van 
start is gegaan. Inschrijving is mogelijk tot 8 oktober 2012. Er doen meerdere gemeenten aan mee en 
men hoopt op een groot aantal deelnemers. 
 
Zonder verdere discussie en hoofdelijke stemming is unaniem besloten de mededelingen verder voor 
kennisgeving aan te nemen. 
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5. Het oprichten van een regionale uitvoeringsdienst (RUD) in de regio Noord-Holland Noord, 
RB 2012088. 

 
Zonder discussie en hoofdelijke stemming is unaniem besloten: 
- akkoord te gaan met de vorming van een RUD conform optie B; één nieuwe grootschalige RUD 

voor Noord-Holland Noord; 
- dit te zijner tijd te formaliseren met een gemeenschappelijke regeling; 
- aan te sluiten bij deze nieuwe organisatie; 
- bij verdere besprekingen rekening te houden met de GR-uitgangspunten inclusief uittreedregels; 
- vanaf 2017 uit te gaan van 8 procent efficiencyvoordeel; 
- vast te stellen dat de aanloopkosten ad € 3,5 miljoen binnen 5 jaar terugverdiend worden en terug-

vloeien naar de aangesloten gemeenten. 
 
 
6. Verhuur gemeentegrond voor terrassen, RB 2012084. 
 
Er is met inachtneming van een schorsing voor nader overleg in twee termijnen beraadslaagd. Er zijn 
twee amendementen en een motie ingediend. 
 
De tekst van amendement A ingediend door Burgerbelang luidt: 
De ondergetekenden, leden van de raad van de gemeente Heerhugowaard, stellen voor het ontwerp-
besluit van het college zodanig te wijzigen dat dit besluit als volgt gelezen wordt: 
besluit 
1. tot en met kalenderjaar 2015 geen huur in rekening te brengen voor gemeentegrond die wordt ge-

bruikt voor het exploiteren van een terras; 
2. tot die datum het college de gelegenheid te bieden om in overleg met de gebruikers zorgvuldig te 

onderzoeken in hoeverre het aanbeveling verdient om na 1 januari 2016 voor het exploiteren van 
een terras op gemeentegrond, alsnog een huur te gaan heffen. 

Gedaan in de openbare vergadering van 11 september 2012. 
Getekend door de vier aanwezige leden van Burgerbelang  
Toelichting: 
Overwogen is in dit verband onder andere: 
a. dat het in rekening brengen van voornoemde huur afbreuk zal doen aan de wens van de raad 

om van Middenwaard een bruisend Stadshart te maken; 
b. dat de horeca in dat gebied nog steeds gehandicapt wordt door aanloopproblemen; de toeloop 

van het publiek zit er nog steeds niet echt in; daar is meer tijd voor nodig; 
c. dat uit het voorstel onvoldoende blijkt wat onder een terras moet worden verstaan (vallen ook 

een bankje bij een viskraam of een paar stoelen met een tafeltje die voor het gemeentehuis 
worden gezet, daaronder?); 

d. dat het voorstel geen antwoord biedt op de vraag wat onder aftrek van kosten de totale huurop-
brengst voor de gemeente zal zijn; 

e. dat daardoor ook niet kan worden afgewogen in hoeverre die opbrengst in een redelijke ver-
houding staat tot de inkomsten die de betreffende ondernemers met het gebruik van die ge-
meentegrond kunnen genereren; 

f. dat het voorstel geen inzicht biedt in de gevolgen die het heffen van terrashuur voor Cool kan 
gaan betekenen en de (oneerlijke) concurrentieverhoudingen die daardoor ten opzichte van an-
dere ondernemers kunnen ontstaan; stel dat bij Cool de gemeente die huur moet gaan subsidi-
eren; 

g. dat algemeen gesteld, het voorstel nog onvoldoende voldragen is om op basis daarvan over te 
gaan tot het innen van huur voor het gebruik van terrassen op gemeentegrond. 

 
De tekst van amendement B ingediend door PvdA, HOP en ondersteunt door CDA, GroenLinks en 
D66 luidt: 
De raad van de gemeente Heerhugowaard in vergadering bijeen op 11 september 2012, behandelend 
agendapunt 6 met als onderwerp verhuur gemeentegrond voor terrassen, 
constaterende dat 
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het voorstel gedaan is om grond voor het exploiteren van een terras tegen een prijs van € 30 per m2 
per jaar te verhuren en dat dit gefaseerd ingevoerd wordt. Dat deze belasting een financiële druk uitoe-
fent op ondernemingen en dat startende ondernemingen extra gevoelig zijn voor deze druk, 
overwegende dat 
wij deze ondernemingen zo weinig mogelijk willen belasten met extra lokale heffingen. Een geleidelijke 
opbouw van het tarief wenselijk is, 
besluit 
- het door het Dagelijks Bestuur voorgestelde besluit punt 2 te vervangen door: 
 2. de verhuurprijs voor het exploiteren van een terras als volgt in te voeren: 
 per 1-1-2013 € 10 per m2; 
 per 1-1-2014 € 20 per m2; 
 per 1-1-2015 € 30 per m2 met vervolgens een jaarlijkse indexering conform de Nota grondprijs-

beleid, 
- de volgende opbouw te gebruiken voor toekomstige terrassen(geschrapt en later weer toegevoegd) 

van nieuwe locaties (toegevoegd)tot de evaluatie in 2016 (toegevoegd): 
1e jaar gebruik terras € 10 per m2; 
2e jaar gebruik terras € 20 per m2; 
3e jaar gebruik terras € 30 per m2 met vervolgens een jaarlijkse indexering conform de Nota 
grondprijsbeleid. 

Ondertekend door de fracties PvdA, HOP, CDA, GroenLinks en D66 
 
De tekst van motie 1 ingediend door Trots op Nederland luidt: 
De raad van de gemeente Heerhugowaard in vergadering bijeen op 11 september 2012 
gehoord de beraadslaging over agendapunt 6, RB2012084, met als titel Verhuur gemeentegrond voor 
terrassen, 
constaterende dat 
- de investeringen voor de bedrijven aan het Horecaplein enorm zijn geweest; 
- de opstart van het Horecaplein nog in volle gang is; 
- de bezoekersaantallen nog lang niet aan de verwachtingen voldoen; 
- de overlast van de bouw langer heeft geduurd dan verwacht; 
- de hoogte van de leges te hoog worden ingeschaald, omdat Heerhugowaard nu eenmaal niet ver-

geleken kan worden met Alkmaar en Hoorn; 
- de kosten van het terras niet doorberekend kunnen worden aan de klanten, zeker om concurrerend 

te blijven in de opbouwfase; 
- de invoering van de BTW-verhoging eraan zit te komen, welke ook niet doorbelast kan worden, 
overwegende dat 
- het nu invoeren van huurpenningen een negatief effect op het bedrijfsresultaat met zich mee zal 

brengen, 
- een te hoge huur negatief zal werken, terwijl we juist een bruisend Stadshart wensen; 
- bij invoering er handhaving plaats moet kunnen vinden op de terrasafmeting, 
spreekt uit 
 het wijzigen van huurpenningen voor de terrassen, 
draagt het college op 
1. de huurpenningen gefaseerd in te voeren vanaf 2013 € 5, vanaf 2014 € 10, vanaf 2015 € 15 en 

voor de jaren daarna het maximale huurbedrag op € 25 te stellen met een jaarlijkse indexering+ 
2. voor niet horecagerelateerde bedrijven een maximum van € 10; 
3. voor horecabedrijven aan het Horecaplein en Middenwaard de staffelopbouw pas in te laten gaan 

vanaf 2016; 
4. in verband met de handhaving de huur voor horecabedrijven aan het Horecaplein en Middenwaard 

een symbolisch bedrag van € 1 per m2 in te voeren 
en gaat over tot de orde van de dag. 
Getekend door de heer J.J. van der Starre, fractievoorzitter Trots op Nederland. 
 
De heer Van der Starre heeft motie 1 in de tweede termijn ingetrokken. 
 
De raad heeft amendement A met 7 stemmen voor en 21 stemmen tegen verworpen. 
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Voor stemden Burgerbelang, VSP en Trots op Nederland. Tegen stemden VVD, HOP, PvdA, CDA, 
GroenLinks, D66 en ChristenUnie. 
 
De raad heeft amendement B met 21 stemmen voor en 7 stemmen tegen aangenomen. 
Voor stemden VVD, HOP, PvdA, CDA, GroenLinks, D66 en ChristenUnie. Tegen stemden Burgerbe-
lang, VSP en Trots op Nederland. 
 
De raad heeft punt 1 (met een aangepaste tekst) met 21 stemmen voor en 7 stemmen tegen aange-
nomen. 
Voor stemden VVD, HOP, PvdA, CDA, GroenLinks, D66 en ChristenUnie. Tegen stemden Burgerbe-
lang, VSP en Trots op Nederland. 
 
Voor wat betreft punt 2 van het voorstel van het college is de tekst hiervan vervangen bij het aannemen 
door de raad van amendement B. 
 
Zonder verdere discussie en na stemming is besloten: 
1. gemeentegrond welke gebruikt wordt voor het exploiteren van een terras te verhuren tegen een 

prijs van € 30 (geschrapt) per m2 per jaar; 
2. de verhuurprijs voor het exploiteren van een terras als volgt in te voeren: 
 per 1-1-2013 € 10 per m2; 
 per 1-1-2014 € 20 per m2; 
 per 1-1-2015 € 30 per m2 met vervolgens een jaarlijkse indexering conform de Nota grondprijsbe-

leid, 
- de volgende opbouw te gebruiken voor toekomstige terrassen(geschrapt en later weer toegevoegd) van 

nieuwe locaties (toegevoegd)tot de evaluatie in 2016 (toegevoegd): 
1e jaar gebruik terras € 10 per m2; 
2e jaar gebruik terras € 20 per m2; 
3e jaar gebruik terras € 30 per m2 met vervolgens een jaarlijkse indexering conform de Nota grond-

prijsbeleid. 
 
Mevrouw Huijboom wijst de raadsleden op de raadsinformatiemarkt van 4 oktober 2012 over input van 
burgers en raadsleden voor het nieuwe integrale veiligheidsplan. 
 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de waarnemend voorzitter om 22.00 uur de vergadering, waarna de 
raadsleden na een kleine schorsing een presentatie krijgen over het papierloos vergaderen. 
 
      Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van de raad 
      van de gemeente Heerhugowaard d.d. 25 september 2012. 
 
 
 
      de raadsgriffier,   de voorzitter 


	Aanwezig:  de heer drs. H.M.W. ter Heegde, voorzitter
	mevrouw L. Schreiner, raadsgriffier

